

صد في خبر

دبي في لها مكتباً فتحت "ميركس بوردروم" الكندية الا س تشارية الاخ برات شركة وت ح س د بين الم ت بعة العالمية الممارسات أفضل على لحصول العامة الإق ليمية الشركات لاحتياجات اس تجابة واس تراتا يجياتها عملياتها مس توى

مضيتها عن اليوم الكندية، الا س تشارية الاخ برات وكالة، "ميركس بوردروم" أعلنت: 2013 س د ب تم بر 3 دبي، بوردروم" مسمى تحت دبي في لها جدي دمك تب اف ت تاح خلال من العالمي حضورها رقعة توسيع في قداماً أفريقيا وشمال الأوسط الشرق لمنطقة خدماته ب تقديم س د ي قوم والذي "عري بيمال ميركس اح تضان على مفهومها ويرت كز الكندية، ت ورن تومدي نة في 1994 عام "ميركس بوردروم" شركة تأسست مع ل تعاون غالباً وسعون المس ت قلة، الا س تشاريات ميدان ب دخول يرغبون ممن ال ت ن ف ي ن ي بين المسؤول بين ك بار العملاء شركات ل دى خ براتهم وت سويق ت رويج ب هدف الصلة ذات الا س تشارية ال برامج من والا س ت فادة غيرهم العمل ب ممارسة الراغبين ال ت ن ف ي ن ي بين المسؤول بين ك بار ب رامجها "ميركس بوردروم" شركة وت قدم الا س تشارية والمرجعيات ل ك فاءات رائداً مركزاً ت شكل وهي ال ت ن ف ي ن ية، مناصبهم ترك ب عد الا س تشاري ال تواصل ووسائل الإن ترنت مثل ال ح د ي ثة ال ت ق ن يات على ك ب ي ر ب شكل الشركة وت ع تمد المس ت قلة . سواء حد على وال عملاء ل لا س تشاري بين المقدمه عروضا من ك جزء الاج تماعي

وغولدمان أمبركا أوف ب نك / ل ينش لم يبريل ال سابق ال عام المدير عوادزي ادا ال ت ن ف ي ن ي الرئ يس وس د ي تولى الاح تياجات ب ت ل بية س د ي قوم الذي "ال عري بية ميركس بوردروم" مك تب إدارة، الأوسط الشرق في ساكس ال تي الحوكمة معاي يرو وت ح س د بين الإدارية هياك لها ت عزيز ال تي سعي ال تي ل لمؤ س سات الم ت ز ا ي دة الإق ليمية سواء حد على وال عملاء ال عا ل ية الشركات في الإدارة مجالس مس توى على ت ع تمد

ال تجاري ال نشاط حجم إجمالي من 90% حوالي ت م ثل الخاصة الشركات ت زال لا": عوادزي ادا قال ال س ياق، هذا وفي ل لا ك ت تاب أسهمها طرح نحو عموماً الشركات هذه ب توجه ال توقعات ظل وفي . *ال خ ل ي ال تعاون مجلس دول في الذي الأمر والمهارة، الخبرة من رف يع مس توى على ب مس تشارين الا س ت عانة إلى م ت ز ا ي دة حاجة ف ثمة لذا العام، الك فاءات ب أب رز المنطقة ت زويد في 'ال عري بية ميركس بوردروم' لمك تب أك بر دور أمام ال باب ي فتحت الا س تشاري بين ك بار توف ي ر على ال حال ب ط ب يعة دورنا ب ق ت ص ر و لا . المجال هذا في ال رائدة الا س تشارية ب ل ف ح س ب، خدماتهم إلى ت ح تاج ال تي الحوكمة والجهات المال ية والمؤ س سات الإق ليمية ل لشركات المس ت ق ل بين والإشهار وال ت د ل ي ل ب ح و ث مجال في م ت م يزة قدرات من ذ م ت لكه ب ما الا س تشاري بين هؤلاء دعم إلى ك ذلك ي ت عناه "وال تسويق

فكرة زياد على ينا طرح عندما": "ميركس بوردروم" ل شركة ال ت ن ف ي ن ي الرئ يس كروكر، جيم قال جهته من ب الاموافقة واحدة لحظة ت ردد لم الأوسط، ال شرق منطقة في المدلية ل لشركات الا س تشارية خدمات ناتا تقديم ال سوق هذه ل ناس توف رها ال تي الحوكمة ب ال فرص ي قين على إن ناكما الم يزة، ال ق ي ا ي دة ب ق رراته ن ثق ف نحن "المس توى عالمية وال ت ن ف ي ن ية الا س تشارية ل خدماتنا ال عالية ال قيمة ب فضل

ميركس بوردروم" نرحب نحن": DMCC الم تعددة ل لس ل ع دبي لمركز ال ت ن ف ي ن ي الرئ يس س ل يم، ب ن أحمد وقال من الأ ع ضاء الشركات من شركة 7200 من لأ ك ثر وموطننا الم تعددة، ل لس ل ع دبي ال حرة المنطقة إلى "ال عري بية أك ثر جدي دة أسواق إلى والوصول أعمالهم ل تطو ي ر دبي من انطلاقا ل ل عمل ي خ تارون الذين العالم أنحاء م ت ل ف كوجهة دبي و DMCC ق وة عن شهادة وهي ل لإمارة جدي دة شركات هي الجدي دة ال ت س ج يلات من المائة في 95 من "ال قطاعات جم يع من ال ج ن س يات وم تعددة والم ت و س طة ال صغ يرة ل لشركات

- ان تهي -

كوب ر ووت رهوس ب رايس' مؤ س سة عن ال صادرة الدراسات إحد ي ب ح س ب *

"ميركس بوردروم" عن ن بذة

ممن الا س تشاري بين ب بين العلاقات ت عزيز في "إك س ك يوت ي ف أكوم ب ل ي ش د مي تر ك س ب و دروم" ب ر ن ا م ج ي س هم الإ ش ه ا ر ب ب ر ا م ج ت ز و ي د ه م خ ل ا ل م ن ل ه م ال ل ا ز م ال د ع م ب ت ق د ي م ق و م و ه و ت ف ك ي ر ه م، ط ر ي قة ف ي ي ت ق ا ر ب و ن م ن ل ل ع م ل ا ب ال ن س بة أ م ا . الم ج ز ية الا س تشارية ال فرص من ال ح د ي دة س ت ق ط ب ال تي ال ح د ي ثة وال تسويق على لحصول م ت ك ا م لة م ن صة ال ب ر ن ا م ج ل ه م ف ي و ف ر الم س توى، ر ف ي عة ت ج ا ر ية خ ب ر ا ت ع ن ال با ح ثة ال شركات م ن ا ص ب ض م ن - أ ف ر ا و ك ف ر ي ق - ال ب ر ن ا م ج أ ع ض ا ء ت و ط ي ف ع ب ر و ذ ل ك ك ب ي رة ب س ه و لة الا س تشارية ال ك ف ا ء ا ت

تورنٹو ٹومڈی نٹے فی "مڈ ٹرکس بوردروم" لشرکتہ الرنڈ یسی المقر وید قع مؤق تة وإدریة وتو ج یه یة اس تشاریة ویدی الامکس یك فی لها خارج یدین مک ت ب ین وت م ت لك الکندیة،

For more information on Boardroom Metrics Arabia please contact:

Mr. Ziad Awad
CEO, Boardroom Metrics Arabia
Phone: +971.4.3649883
Email: ziad@brmarabia.com
www.brmarabia.com

For more information on Boardroom Metrics Inc. please contact:

Mr. Jim Crocker
CEO, Boardroom Metrics Inc.
Phone: +1.416.573.9396
Email: jcrocker@boardroommetrics.com
www.boardroommetrics.com

NEW PRESS RELEASE

Boardroom Metrics, the International Talent Hub Launches Dubai Office Responds to growing needs by regional companies looking to embrace best in class practices and upgrade their processes and strategies

Dubai, UAE - September 3rd, 2013: Canadian executive talent agency Boardroom Metrics announced today that it is taking the next big step in its international expansion by opening an office in the region. Headquartered in Dubai, Boardroom Metrics Arabia will serve the Middle East and North Africa regions. Founded in 1994 and headquartered in Toronto, Canada, Boardroom Metrics was inspired by the fact that senior executives who go into independent consulting, mostly seek the opportunity to collaborate with others and programs to better brand and market their expertise with corporate clients. Boardroom Metrics offers programs for senior post-corporate executives and acts as a talent and cross-referral hub for independent consulting boutiques. The firm makes an intensive use of technology including the Internet and social media as part of its offering to both consultants and customers.

Boardroom Metrics Arabia will be headed by its new CEO, Ziad Awad, the former Director of Merrill Lynch/Bank of America and Goldman Sachs in the Middle East. The new office will cater to strong regional needs by organisations looking to strengthen their management structures and increase their governance criteria at the board level within both family businesses and public companies.

Ziad Awad, CEO of Boardroom Metrics Arabia, said: "The proportion of companies that are still privately held represents around 90 per cent of all commercial activity in the GCC*. With the expected shift towards public equity markets, corporations have an increased need for accomplished and senior skilled advisors and this is where Boardroom Metrics Arabia will play a big role in providing that exclusive talent for the region". He added: "Not only will we connect the pool of independent senior consultants with the regional corporates, financial institutions and government entities who need them; we will also support these consultants with our in-house capabilities, including research and analysis, branding and marketing."

"When Ziad approached us about the opportunity to serve the consulting and corporate communities in the Middle East we said yes immediately", said Jim Crocker, CEO of Boardroom Metrics Inc. "We knew we had the right leader and a dynamic market opportunity where our international executive and consulting services would be highly valued."

Ahmed Bin Sulayem, Executive Chairman, Dubai Multi Commodities Centre (DMCC), added: “We welcome Boardroom Metrics Arabia to the DMCC Free Zone, home to over 7,200 member companies from across the globe who choose to operate from Dubai to grow their businesses and access new markets. Over 95 per cent of new company registrations are businesses new to the Emirate which is further testament to DMCC’s and Dubai’s strength and appeal as the business destination of choice for SMEs and multi-nationals from all sectors.”

*Source: PWC study

About Boardroom Metrics

The Boardroom Metrics Accomplished Executive program connects like-minded consultants and supports them with modern branding and marketing programs that attract corporate consulting opportunities. For corporate clients seeking high-level business expertise, Boardroom Metrics’ roster of Accomplished Executives represents an easily accessible, one-stop talent shop. Internationally mobile, Boardroom Metrics Accomplished Executives can be parachuted into corporate clients as individuals or as a team for consulting, mentoring and interim management assignments. Boardroom Metrics Inc. is headquartered in Toronto, Canada and has offices in Mexico and Dubai.

For more information on Boardroom Metrics Arabia please contact:

Mr. Ziad Awad

CEO, Boardroom Metrics Arabia

Phone: +971.4.3649883

Email: ziad@brmarabia.com

www.brmarabia.com

For more information on Boardroom Metrics Inc. please contact:

Mr. Jim Crocker

CEO, Boardroom Metrics Inc.

Phone: +1.416.573.9396

Email: jcrocker@boardroommetrics.com

www.boardroommetrics.com